

Referat af afdelingsmøde den 29. maj 2018, kl 18.00 m/spisning

Agenda:

1. Nyt fra formanden
 - ønsker fra hyggeklubben
 - Nyt fra koordineringsudvalgs mødet
2. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer
3. Nyt fra inspektør Brian Andersen
4. Fastsættelse af dato for næste møde
5. Evt.

Mødt var: Alice, Tonn, Sonja, Morten, Knud, Susanne og Brian
Afbud: Svend

Ad 1. Alice spurgte efter referent, Susanne tager notater, Rene tilbød at renskrive.
Alice informerede om at vores referater skal mailes til Joan fra GB

Hyggeklubben: Klara har skrevet til bestyrelsen om lokalet har været udlånt, hertil svarede Brian nej.

Lokalet er meget snavset, der søges om lidt rengøring af toilet, støvsugning og gulvvask. Det blev besluttet at imødekomme hyggeklubbens ønske og der vil fremover blive gjort de ønskede ting 1 gang i kvartalet. Brian sørger for at underrette rengøringen.

Hyggeklubben ønsker at få fjernet TV mv. Brian sørger for dette.

Hyggeklubben har fået dart sat op.

Koordineringsudvalgs møde:

Det blev orienteret om det ikke længere er muligt at låne fælleshuset uden vederlag for bestyrelsesmedlemmer.

1 lejemål er opsagt i HG, grundet vold

Alice er kommet i BL som delegeret.

Referatet fra mødet den 23. april 2018, godkendt.

Skal vi overveje en sommerfest, udflugt eller andet for beboere?

Vi snakkede frem og tilbage om mulighederne.

Der var stor enighed om at en sommerfest er en god ide, som en grill fest i gården.

Der blev nedsat et festudvalg bestående af:

- Alice

- Sonja
- Knud
- Susanne

Vi aftalte sommerfesten afholdes den 25. august 2018, Brian reservere fælleshuset såfremt det bliver nødvendigt.

Festudvalget samles 19. juni 2018, og starter planlægning.

Hver især bør tænke nogle tanker, og have med.

Vi mødes kl 18, i bestyrelsens lokaler.

Ad 2. Sonja: En beboer griller på altanen, Brian tager kontakt til beboer.

Susanne: Spurgte hvilke forholdsregler der skal tages i forhold til GDPR

Brian informerede om at GB arbejder på sagen.

P-pladsen, kan vi udvide eller noget?

Brian, Nej de udgange der er skal være der i følge brandmyndighederne

Jerncontainer? Der er et rum til den slags affald... ingen container

Fælles: Der sidder ofte unge mennesker på fællesområdet, de er støjende mv. De bor ikke HG hvad kan vi gøre?

Brian foreslog at få vagtselskabet til at gå forbi 1-2 gange hver dag, Brian indhenter tilbud.

Rene: synes vi skal genindføre markvandring. Brian er ok med det, hvis vi ønsker dette. Der blev ikke besluttet noget om det.

Sonja: vi bør få opdateret priser på udlejning mv på hjemmesiden. Brian klare dette.

Knud: Flagudvalg, hvad gør vi? Punkt udsættes til næste møde.

Rene: Har set rumæner sove på vores parkeringsbokse.

Ad 3. Brian køber nogle store skraldespande som sættes op ved borde og stole på fælles arealet. Det blev godkendt.

Brian har fået en henvendelse fra en beboer i Tjørnelyparken om at afholde Banko.

Vi må have et udkast hvad det er vi evt siger ja til.

Brian kontakter beboeren for udkast.

Ad 4. Næste møde tirsdag den 11 september 2018, kl 19.00 i bestyrelsens lokaler.

Husk punkt: Flag

Punkter man ønsker på næste dagsorden sendes til Alice SENEST 14 dage før næste møde.

Mødet slut kl 19.50. Tak for mad

Susanne, referent.